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Hei igjen.

Viser til e-postrekken i går vedrørende bolig hvor det må søkes om legalisering av arealer i kjeller. I
gjennomgangen av saksdokumentene dukket dette brevet opp og det oppsummerer saken i store
trekk.

På bakgrunn av brevet er det gjerne mer fornuftig med et møte enn en telefonsamtale? Hva tenker
du?
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